

## Standarde moldovenești adoptate

#	Indicativul standardului moldovenesc	Titlul standardului în limba română	Titlul standardului în limba rusă	Titlul standardului în limba engleză	Data adoptării standardului	Indicativul standardului internațional preluat	ICS1	ICS2	ICS3	Indicativul standardului moldovenesc înlocuit	Data din care se anulează standardul înlocuit
1	SM ISO 8601-1:2021	Data și ora. Vizualizarea schimbului de informații. Partea 1: Reguli de bază	Дата и время. Представление для обмена информацией. Часть 1: Основные правила	Date and time. Representations for information interchange. Part 1: Basic rules	13.04.2021	ISO 8601-1:2019	01.140.30				
2	SM ISO 8601-2:2021	Data și ora. Vizualizarea schimbului de informații. Partea 2: Extensii	Дата и время. Представление для обмена информацией. Часть 2: Расширения	Date and time. Representations for information interchange. Part 2: Extensions	13.04.2021	ISO 8601-2:2019	01.140.30				
3	SM ISO/IEC 24779-5:2021	Tehnologia informației. Aspecte inter-jurisdicționale și societale ale implementării tehnologiilor biometrice. Pictograme, insigne și simboluri pentru utilizare cu sisteme biometrice. Partea 5: Aplicații faciale	Информационные технологии. Межюрисдикционные и социальные аспекты внедрения биометрических технологий. Пиктограммы, значки и символы для использования с биометрическими системами. Часть 5: Приложения для распознавания лица	Information technology. Cross-jurisdictional and societal aspects of implementation of biometric technologies. Pictograms, icons and symbols for use with biometric systems. Part 5: Face applications	13.04.2021	ISO/IEC 24779-5:2021	01.080.50	35.240.15			
4	SM ISO/IEC 27014:2021	Securitatea informațiilor, securitatea cibernetică și protecția confidențialității. Managementul securității informației	Информационная безопасность, кибербезопасность и защита конфиденциальности. Управление информационной безопасностью	Information security, cybersecurity and privacy protection. Governance of information security	13.04.2021	ISO/IEC 27014:2020	35.030			SM ISO/CEI 27014:2014	13.04.2021

## Standarde moldovenești adoptate

5	SM ISO/IEC 29199-2:2021	Tehnologia informației. Sistem de codificare a imaginii JPEG XR. Partea 2: Specificație de codificare a imaginii	Информационные технологии. Система кодирования изображения JPEG XR. Часть 2: Спецификация кодирования изображения	Information technology. JPEG XR image coding system. Part 2: Image coding specification	13.04.2021	ISO/IEC 29199-2:2020	35.040.30			SM ISO/CEI 29199-2:2013	13.04.2021
6	SM ISO/IEC/IEEE 12207-2:2021	Ingineria sistemelor și software-ului. Procesele ciclului de viață al software-ului. Partea 2: Relația și concordanța standardelor ISO/IEC IEEE 12207:2017 și ISO/IEC 12207 2008	Системная и программная инженерия. Процессы жизненного цикла программного обеспечения. Часть 2: Связь и соответствие стандартов ISO/IEC/IEEE 12207:2017 и ISO/IEC 12207:2008	Systems and software engineering. Software life cycle processes. Part 2: Relation and mapping between ISO/IEC/IEEE 12207:2017 and ISO/IEC 12207:2008	13.04.2021	ISO/IEC/IEEE 12207-2:2020	35.080				
7	SM ISO/IEC/IEEE 24748-3:2021	Ingineria sistemelor și software-ului. Managementul ciclului de viață. Partea 3: Ghid pentru aplicarea ISO/IEC 12207. (Procesele ciclului de viață al software-ului)	Разработка систем и программного обеспечения. Менеджмент жизненного цикла. Часть 3: Руководство по применению ISO/IEC 12207 (Процессы жизненного цикла программного обеспечения)	Systems and software engineering. Life cycle management. Part 3: Guidelines for the application of ISO/IEC/IEEE 12207 (software life cycle processes)	13.04.2021	ISO/IEC/IEEE 24748-3:2020	35.080			SM ISO/CEI/TR 24748-3:2014	13.04.2021

## Standarde moldovenești adoptate

8	SM ISO/TS 15311-1:2021	Tehnologie grafică. Cerințe pentru produsele tipărite pentru producția comercială și industrială. Partea 1: Metode de măsurare și schema de raportare	Технология полиграфии. Требования к печатной продукции коммерческого и промышленного производства. Часть 1: Методы измерения и схема составления отчета	Graphic technology. Requirements for printed matter for commercial and industrial production. Part 1: Measurement methods and reporting schema	13.04.2021	ISO/TS 15311-1:2020	37.100.01				
9	SM ISO/TS 15311-2:2021	Tehnologie grafică. Cerințe pentru calitatea imprimării produselor tipărite. Partea 2: Tipărirea produselor comerciale utilizând tehnologii de imprimare digitală	Технология полиграфии. Требования к качеству печати печатной продукции. Часть 2: Печатание коммерческой продукции с использованием технологий цифровой печати	Graphic technology. Print quality requirements for printed matter. Part 2: Commercial print applications utilizing digital printing technologies	13.04.2021	ISO/TS 15311-2:2018	37.100.01				
10	SM ISO 5631-1:2021	Determinarea culorii prin metoda reflexiei difuze. Partea 1: Condiții de lumină naturală în interior (C/2°)	Бумага и картон. Определение цвета методом диффузного отражения. Часть 1: Условия при дневном свете в помещении (C/2°)	Paper and board. Determination of colour by diffuse reflectance. Part 1: Indoor daylight conditions (C/2°)	13.04.2021	ISO 5631-1:2015	85.060				
11	SM ISO 5631-2:2021	Determinarea culorii prin metoda reflexiei difuze. Partea 2: Condiții de lumină naturală în aer liber (D65/10°)	Бумага и картон. Определение цвета методом диффузного отражения. Часть 2: Условия при наружном дневном свете (D65/10°)	Paper and board. Determination of colour by diffuse reflectance. Part 2: Outdoor daylight conditions (D65/10°)	13.04.2021	ISO 5631-2:2015	85.060				

## Standarde moldovenești adoptate

12	SM ISO 5631-3:2021	Determinarea culorii prin metoda reflexiei difuze. Partea 3: Condiții de iluminare interioară (D50/2°)	Бумага и картон. Определение цвета методом диффузного отражения. Часть 3: Условия при освещении в помещении (D50/2°)	Paper and board. Determination of colour by diffuse reflectance. Part 3: Indoor illumination conditions (D50/2°)	13.04.2021	ISO 5631-3:2015	85.060				
13	SM ISO 11475:2021	Hârtie și carton. Determinarea gradului de alb CIE, D65/10° (lumină naturală de zi)	Бумага и картон. Определение белизны по CIE, D65/10° (наружный дневной свет)	Paper and board. Determination of CIE whiteness, D65/10° (outdoor daylight)	13.04.2021	ISO 11475:2017	85.060				
14	SM ISO 11476:2021	Hârtie și carton. Determinarea gradului de alb CIE, C/2° (condiții de iluminare interioară)	Бумага и картон. Определение белизны по CIE, C/2° (условия внутреннего освещения)	Paper and board. Determination of CIE whiteness, C/2° (indoor illumination conditions)	13.04.2021	ISO 11476:2016	85.060				
15	SM ISO 2471:2021	Hârtie și carton. Determinarea opacității (pe fond hârtie). Metoda reflexiei în lumină difuză	Бумага и картон. Определение непрозрачности (бумажная подложка). Метод диффузного отражения	Paper and board. Determination of opacity (paper backing). Diffuse reflectance method	13.04.2021	ISO 2471:2008	85.060				